
ZAPISNIK

sa 24. redovne sjednice Komisije za programske sadržaje na albanskom jeziku i jezicima pripadnika
drugih manjinskih naroda i drugih manjinskih nacionalnih zajednica.

Sjednica Komisije je održana dana 24.09.2024. godine.

Sjednici su prisustvovali:

1. Veron Halili, predsjednik;
2. Admir Adrović, član;
3. Mirheta Gačević, članica;
4. Frasher Selimaj, član.
5. Ivana Kruščić, članica

Član Komisije Tripo Matijević nije prisustvovao sjednici zbog ranije preuzetih obaveza, o čemu je
uredno obavijestii predsjednika Komisije.

Pored navedenih članova, sjednici je prisustvovao i Balša Milić, sekretar Komisije.

Na sjednici je usvojen sledeći :

DNEVNI RED

1. Rasprava i izjašnjavanje u vezi Zapisnikom sa 23. redovne sednice Komisije;

2. Primopredaja dužnosti predsjednika Komisije;

3. Razno.

I

Zapisnik sa 23. redovne sjednice Komisije je usvojen glasovima svih prisutnih članova.
(5 glasova ZA)

II

U okviru druge tačke, izvršena je primopredaja dužnosti sa dosadašnjeg predsjednika Komisije,
Verona Halilija, na gospodina Frashera Selimaja, koji će tu funkciju obavljati u narednih 10 mjeseci.
Frasher Selimaj se obratio članovima Komisije, navodeći da mu predstavlja veliku čast i zadovoljstvo
to što će u narednom periodu biti predsjednik ove Komisije, ali isto tako i odgovornost da se sve još
više i unaprijedi, kao i to da se nada da će se uspješno nadoknaditi sve ono šta je propušteno u
prethodnih 6 mjesci. Naveo je i da će biti otvoren da uvijek sasluša sve sugestije, preporuke i
predloge članova Komisije u cilju unapređenja programskih sadržaja i da time opravdaju ono šta oni
jesu, a ujedno i njihove Savjete ispred kojih se pojavljuju.

V

U okviru tačke “Razno”, Admir Adrović se javio za riječ, želeći da da jedno kratko obavještenje
vezano za razlog nesazivanja sjednica Komisije u proteklom periodu, navodeći da 8 sjednica nije
sazvano.



Istakao je da dosadašnji predsjednik Komisije, Veron Halili, nekad iz opravdanih a ponekad i iz
neopravdanih razloga nije sazivao sjednice, ali da su oni, uprskos tome, dobili zeleno svijetlo od
strane predsjednika Savjeta RTCG, gospodina Veselina Drljevića, da kao Komisija nastave sa radom.

Za riječ se potom javila članica Mirheta Gačević, želeći da konstatuje upravo ono što je prije nje
napomenuo član Komisije, Admir Adrović, a to jeste da je činjenica da su u prethodnom periodu
propustili 8 sjednica usled nezakazivanja istih, da je sa time bio upoznat predsjednik Savjeta RTCG,
gospodin Veselin Drljević i da je održan sastanak i sa njime i Generalnim direktorom RTCG,
gospodinom Borisom Raonićem, na kojem je akcenat stavljen na kvalitet, a ne kvantitet samih
sjenica Komisije. Istakla je da ni nakon tog sastanka, na žalost, nije napravljen neki pomak i da je ova
sjednica prva posle dužeg vremena, odnosno, prema njenom mišljenju, prva posle juna mjeseca ove
godine. Smatra da je propušteno mnogo toga i da definitivno se propušteno sada ne može
nadoknaditi, posebno uzimajući u obzir da je sve o čemu oni kao Komisija diskutuju “živa stvar”, da
su usvojeni mnogi PP planovi, izmjene i dopune istih, polugodišnje realizacije i tome sl.
Takođe, navela je da više nisu ni u toku ko vodi Redakciju za manjine kao ni to šta se tamo dešava, ali
se nada da će Komisija makar nastaviti onamo gdje su stali i da će, za početak, ponovo akcenat staviti
na inicijative koje su ranije bile upućene ka Savjetu RTCG.

Kako više nije bilo tema o kojima bi se razgovaralo, predsjednik Komisije, Frasher Selimaj, izjavio je
da je sjednica zaključena.
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